

## Notices / Avis

### **A Message from the Editorial Board**

Since July 1, a new team of editors has been directing the *Canadian Journal of Political Science/Revue canadienne de science politique*, working to maintain the tradition of excellence in scholarly publication established by previous editorial boards. We remain committed to a fair peer-review process that is carried out as quickly as possible. We are committed as well to increasing the number of articles appearing in each issue, and to this end have changed the maximum manuscript length from 35 to 30 pages. This change is noted in the Notice to Contributors on the inside back cover. We have also set as a priority the publication of peer-refereed review essays.

The JOURNAL has always been an omnibus journal of political science, with a second objective of publishing innovative work on Canadian political life. We will continue this long tradition, and invite submissions on a wide range of topics of value to readers of the JOURNAL.

The Editorial Board welcomes reader's comments. The e-mail address for English-language manuscripts is [cjps@uwaterloo.ca](mailto:cjps@uwaterloo.ca); for French-language manuscripts [Diane.Ethier@umontreal.ca](mailto:Diane.Ethier@umontreal.ca). We look forward to receiving your manuscripts, and ask you to respond favourably to our requests for manuscript evaluation. The JOURNAL's quality remains high because members of the political science community have contributed effectively in the past. We look forward to working with you to publish issues that academic researchers, students and people in related professions will read and discuss.

### **Avis de la direction**

Depuis le 1er juillet, une nouvelle équipe assume la direction de la *Revue canadienne de science politique/Canadian Journal of Political Science*. Celle-ci veut poursuivre la tradition d'excellence établie par les équipes éditoriales antérieures en matière de publications scientifiques. L'évaluation par les pairs, équitable et aussi rapide que possible, sera maintenue. La longueur maximale d'un manuscrit sera désormais de 30 pages plutôt que 35, afin d'accroître le nombre d'articles publiés dans chaque numéro. Cette nouvelle règle est indiquée dans l'Avis aux collaborateurs qui apparaît au recto de la couverture arrière de la REVUE. En ce qui a trait aux recensions, il a été décidé d'accorder la priorité aux synthèses bibliographiques rédigées par les pairs.

La REVUE a toujours été un journal de science politique omnibus, ayant comme objectif secondaire de publier des travaux innovateurs sur la vie politique canadienne. Fidèles à cette tradition, nous invitons les chercheurs à soumettre tout manuscrit dont le sujet est susceptible d'intéresser les lecteurs de la REVUE.

Les commentaires des lecteurs sont les bienvenus. Deux adresses électroniques peuvent être utilisées à cet effet : **Diane.Ethier@umontreal.ca**—pour toute correspondance relative aux manuscrits en français; et **cjps@uwaterloo.ca**—pour toute correspondance relative aux manuscrits en anglais. Le Comité de direction souhaite que les politologues lui soumettent leurs manuscrits et répondent favorablement à ses demandes d'évaluation d'un manuscrit. C'est en effet leur collaboration qui a permis à la REVUE de conserver un haut niveau de qualité dans le passé et c'est elle qui assurera dans l'avenir la parution de numéros que les chercheurs, les étudiants et les professionnels seront intéressés à lire et à discuter.